
Protokół Nr XXXVII/2022 
z XXXVII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 20 grudnia 2022 r. 

XXXVII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
llb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 7:41, a zakończono o godz. 08:03 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1.Pani Chmiel Joanna Barbara 7. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 8. Pani Polakowska Urszula Mariola 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 9. Pani Skiba Bożena Ela 
4. Pan Komisarczuk Dariusz 10. Pani Słota Katarzyna 
5. Pan Krawczyk Ryszard 11. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
6. Pan Kuryło Jacek Marian 

Radni nieobecni: 
1. Pan Kostrubiec Piotr 
2. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
3. Pan Teterycz Jan Krzysztof 
4. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy Adamów. 
2. Pan AdamWalczak - Z-ca Wójta Gminy Adamów. 
3. Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy Adamów. 
4. Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy Adamów. 
5. Pan Adam Kozyra - p. o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szewni 

Górnej. 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Rozpatrzenie pism. 

9. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XXXVII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 11, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem, po czym zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać 
głos? 
Nie złożono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów - poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXXVI sesji VIII kadencji z dnia 
05 grudnia 2022 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz. 
(Zał. Prot Nr 3) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXXVI sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 05 grudnia 2022 roku został przyjęty. 

Ad.4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - złożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5) 
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Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy Adamów poinformowała radnych, 
że stosowne materiały zostały im przekazane wraz z zawiadomieniami na obrady XXXVII 
sesji Rady Gminy Adamów. Skarbnik zaznaczyła, że Lubelski Urząd Wojewódzki 
w Lublinie przekazał środki na wypłatę dodatku węglowego wraz z kosztami obsługi 
w wysokości 746 222 zł., po czym zawnioskowała, aby ww. zmianę wprowadzić dzisiejszą 
sesją. Skarbnik zapytała Radę, czy wyraża zgodę na wprowadzenie powyższej zmiany? 
Rada przychyliła się do wniosku Skarbnika Gminy Adamów. 

Skarbnik Gminy Adamów przedstawiła zasadność wprowadzonych zmian. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz. 
(Zał. Prot Nr 6) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Skarbnik Gminy przedstawiła zasadność wprowadzonych zmian. 
W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji głosowali: 
Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Lewusz Mirosław, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, 
Sołtys Dariusz. 
(Zał. Prot Nr 8) 
Za głosowało 11, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 9) 

Ad.8.9.Rozpatrzenie pism. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Radny Jan Kawałko zgłosił awarię oświetlenia w miejscowości Feliksówka. 
Radni Dariusz Sołtys oraz Krzysztof Grela poprosili Wójta o interwencję w sprawie odśnieżenia 
chodników przy drogach w miejscowościach Jacnia i Suchowola. 
Wójt poinformował, że są ogólnodostępne numery telefonów do Zarządu Dróg Wojewódzkich 
oraz Powiatowych i zaznaczył, że radni również mogą w podobnych sprawach interweniować. 
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Wójt - Dariusz Szykuła poinformował, że zapisy w Statucie Gminy Adamów dopuszczają, 
zawiadomić radnych, drogą elektroniczną o terminie, miejscu i godzinie sesji oraz przekazać 
w tej formie potrzebne materiały. Wójt również zaznaczył, że radni otrzymali odpowiednie narzędzia 
multimedialne. Poprosił zatem o możliwość zawiadamiania drogą elektroniczną wszystkich członków 
Rady. Wójt podkreślił, że ta forma doręczenia pozwoli zaoszczędzić materiały biurowe, a kierowcy, 
którzy rozwożą materiały, mogą w tym czasie np. odśnieżać drogi gminne. Wójt poinformował, 
że forma listowa jest praktykowana z różnych przyczyn w stosunku do pięciu radnych. 

Po przeprowadzonej dyskusji postanowiono, że materiały w formie papierowej będą dostępne 
w siedzibie Urzędu Gminy Adamów i zostaną wydane na żądanie radnego. 
Przewodnicząca Bożena Skiba poprosiła radnych o potwierdzanie przez radnych przyjęcia 
do wiadomości informacji o zwołanej sesji w formie SMS. 

Pani Urszula Polakowska - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Adamów odczytała życzenia 
świąteczne przekazane przez dyrekcję i pracowników Szkoły Podstawowej im. Batalionów 
Chłopskich w Szewni Górnej oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Adamowie z siedzibą 
w Potoczku. 

Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów złożyła życzenia świąteczne, do których 
przyłączył się Wójt Gminy Adamów wraz z pracownikami. 

Ad. 10. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena 
Skiba zamknęła XXXVII sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 

4 


